
 

    Protokół z posiedzenia komisji
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

     z  21 listopada 2023 r.               

====================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z planem
pracy komisji
1. Projekt budżetu na 2024 rok.
2. Realizacja programów profilaktycznych w 2023 roku
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne.
Prowadzący obrady: Janina Wcisło - przewodnicząca komisji.
Czas trwania posiedzenia: 1:10 (14:15 do 15:25)
Frekwencja radnych:
Zbigniew Panek
Łukasz Wesołowski
Jolanta Ptaś
Grażyna Strączek
Beata Marcinkowska
Barbara Strzelecka

Pozostali Obecni:
Zbigniew Szaleniec- Burmistrz
Beata Zawiła- Z-ca Burmistrza ds. społecznych
Bogusława Tanhojzer- Skarbnik Miasta
Elżbieta Bazańska-Wolska- Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej
Justyna Lisowska- Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej
Krzysztof Leśniak- Z-ca Dyrektora MOPS

Ustalenia i rozstrzygnięcia: 
Projekt Nr 178 w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności
dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.
Projekt  Nr  177  w  sprawie  odstąpienia  od  żądania  zwrotu  wydatków  w zakresie  dożywiania
w formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób
objętych rządowym programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.
Projekt Nr  181 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta  Czeladź z organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o których  mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia  24 kwietnia
2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024”
Projekt  Nr  180  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Czeladź na rok 2024"



 

J.Wcisło- Witam na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. Witamy
na posiedzeniu pana Burmistrza, panią zastępce Burmistrza, panią skarbnik. Tematem komisji jest -
Projekt  budżetu  na  2024  rok  oraz  Realizacja  programów  profilaktycznych  w  2023  roku.
Opiniowanie  materiałów  sesyjnych-  mamy  4  projekty  uchwał i  sprawy  różne.  Punkt  pierwszy
Projekt budżetu na 2024 rok, proszę o wprowadzenie panią Skarbnik.

Skarbnik- wszystkie komisję odwiedzę,budżet na przyszły rok jest nieco wyższy niż w roku 2023,
jest to związane z udziałem w PITcie, udziały podwyżki w podatku od nieruchomości i te wszystkie
kwoty składają się na nasz budżet.  Dochody budżetu gminy w kwocie 184 549 411,18 zł, w tym
dochody bieżące 154 608 195,10 zł oraz dochody majątkowe 29 941 216,08 zł. Dochody związane
z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 505 247,00 zł. Subwencje z budżetu państwa 25
949 673,00 zł, subwencja oświatowa- 24 871 878,00 zł. Dotacje celowe z budżetu państwa- 12 322
554,00 zł. Dochody własne na kwotę 146 194 084,18  zł, w tym dochody bieżące 116 252 868,10
zł, dochody majątkowe 29 941 216,08 zł. Dochody od osób prawnych,Fizycznych- 89 993 290,00
zł,podatek od nieruchomości- 38 434 830,00 zł, podatek rolny  60 950,00 zł, podatek od środków
transportowych- 515 450,00 zł, podatek od działalności gospodarczej osób fizycznych-  70 000,00
zł. Wydatki budżetu 289 227 435,88 zł,w tym wydatki własne- 279 772 649,58 zł, wydatki bieżące
145  453  409,10  zł  są  na  pokrycie  funkcjonowania  urzędu,  plan  wydatków  majątkowych  w
wysokości 134 619 240,48 zł, w tym inwestycje i zakupy inwestycyjne- 133 339 240,48 zł, zakup i
objęcie akcji i obligacji w wysokości  1 280 000,00 zł. Różnica między dochodami, a wydatkami
budżetu  w  kwocie  104  678  024,20 zł,  na  osobnym  rachunku  bankowym  są  pieniądze  na
budownictwo mieszkaniowe, do tej pory wydaliśmy 2 transze około 14 000 000,00 zł, tą kwotą
spinamy budżet i  deficyt.  Stanowi niedobór budżetu,  który pokryty zostanie wolnymi środkami
wynikającymi z rozliczenia roku. Limit zobowiązań z tytułu kredytu zaciągniętego w 2024 roku w
wysokości 10 000 000,00 zł na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu. Jeszcze do tej pory
nie było potrzeby tego uruchamiać. Rezerwy ogólne na kwotę 610 000,00 zł, w tym rezerwa ogólna
budżetu w kwocie  200 000,00 zł oraz rezerwa celowa na Zarządzanie Kryzysowe w kwocie 410
000,00 zł. Dochody i wydatki budżetu obejmują dochody z opłat z tytułu zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych w wysokości 1 170 000,00 zł i wydatki budżetu na realizację zadań ujętych
w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych-  1 152 000,00 zł,
gminny  program  przeciwdziałania  narkomanii-  18  000,00  zł.  Dochody  z  pobranych  opłat  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi-  12 260 928,00 zł i wydatki w tej samej wysokości na
pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.  Dochody z
tytułu kar za korzystanie ze środowiska- 12 000,00 zł oraz wydatki związane z realizacją zadań z
zakresu ochrony środowiska i  gospodarki  wodnej-  12 000,00 zł.  Upoważnia się  Burmistrza  do
zaciągnięcia kredytu na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu do
wysokości 10 000 000,00 zł. Rozchody w 2024 roku wyniosą 3 849 992,00 zł, w tym 3 500 000,00
zł z tytułu wykupu obligacji oraz 349 992,00 zł z tytułu pożyczki. Upoważnienia dla Burmistrza są
takie same jak w poprzednich latach. Z funduszy Polski Ład, otrzymamy z budżetu państwa 1 000
000,00  zł  na  budowę  boiska  przy  sp5.  Zabezpieczamy  spłatę  zobowiązań  spółki  Czeladzkie
Wodociągi.  Program  Ciepłe  Mieszkanie  792  000,00  zł,  program  funkcjonalno-użytkowy
dostaniemy dotację z GZM. Zasiłki 800 000,00 zł na budynek byłej straży pożarnej, rozbudowa
kopalni kultury,  620 000,00 zł  na remonty chodników,  dokapitalizowanie spółki CTBS- 1 100
000,00 zł. 2 000 000,00 zł na adaptację budynku straży pożarnej przy ul. Dehnelów. Rekultywacja
parku Jordan. Zakupy serwerów dla MZGK i MOSIR, dotacja na usuwanie azbestu, modernizacja
budynku restauracji. 



 

Burmistrz- sporo środków trafi do MOPS, a w przyszłości do CUS. Co do budżetu już dostałem
nauczkę,  żeby  nie  narzekać,  bo  kończy  się  całkiem  dobrze.  Jak  będziemy  podsumowywać
tegoroczny budżet to będzie to ogromny budżet. Przyszłoroczny budżet nie jest wystarczający i na
koniec roku będziemy musieli dokładać do zadań związanych z wydatkami bieżącymi. Straty są
około 30 000 000,00 zł  a dostaliśmy 9 000 000,00 zł.  Cała nadzieja,  że nowy rząd rozpatruje
możliwość,  być może ten rok 2024 będzie bardzo trudny. Nowy rząd podniesie nam udziały w
podatkach, straty zostaną załatane. Z państwa działalności istotny jest ten fakt, że przystąpiliśmy do
CUS to rozszerzy swoją działalność. Jakość świadczeń w zakresie tym co się państwo zajmują to
będzie lepszy poziom, z tych pieniędzy można wydać na wydatki twarde, są duże potrzeby jeśli
chodzi  o  budynek MOPSu,  pani  dyrektor  zrobi  remont budynku,  ma być winda.  To nie  są złe
informacje,  będzie to skromny budżet,  jeśli  chodzi o administracje wielkiego skoku nie ma. W
ostatnim  rankingu  gdzie  mamy  2  miejsce.  Chcielibyśmy  aby  nasi  pracownicy  byli  dobrze
wynagradzani. To będzie rekordowy rok jeśli chodzi o inwestycje 108 000 000,00 zł , część będzie
realizowana w 2025 roku, około 70 000 000,00 zł wydane na budownictwo mieszkaniowe plus inne
inwestycje,  na  które  mamy  zagwarantowane  środki.  Poziom  inwestycji  będzie  na  wysokim
poziomie. Będziemy liczyć, że wzorem poprzedniego rządu,że nam dorzuci tych pieniędzy jeśli
chodzi wydatki bieżące, bo boimy się co będzie z oświatą, bo będą podwyżki dla nauczycieli od
stycznia. Odpis na subwencje powinien być znacznie większy. W tym roku też się bardzo martwimy
co będzie w grudniu, jest szansa na odzyskanie 11 000 000,00 zł z inwestycji Cechowni. Bardzo
państwa proszę o przyjęcie tego budżetu z jednej strony rewelacyjny. 

J.Wcisło- proszę o zadawanie pytań.

B.Strzelecka- czy są zaplanowane pieniądze na podwyżki dla urzędników?

Burmistrz- połowa urzędu dostanie podwyżki z urzędu bo zostanie podniesiona najniższa krajowa,
większość pracowników wchodzi w ten pułap, staramy się co roku podnosić tym co mają zarobki
nieco wyższe. Będziemy negocjować ze związkami zawodowymi. Proporcjonalnie będziemy musli
podnieść  płace  wszystkich  pracowników,  to  jest  właśnie  problem  dochodów  bieżących,  a
pracownicy powinni godnie zarabiać, dziękuje pani radnej  za to pytanie. Jesteśmy świadkami, że
odchodzą nam pracownicy.

J.Wcisło- czy te podwyżki obejmują również pracowników Kopalni Kultury?

Burmistrz- instytucja kulturalna to wydzielona jednostka żyje z dotacji z urzędu miasta. Tyle ile
przyznany na MBP, jednostki te dostały o 15% więcej na przyszły rok, jak dyrektorzy dysponują to
jest inna sprawa.

G.Strączek- jaka jest szansa żeby uzyskać 15 000 000,00 zł ze sprzedaży majątku?

Burmistrz- mamy wiele propozycji, jedna działka była wystawiana 3ktotnie, warta 20 000 000,00
zł, gdybyśmy ją sprzedali to uda się zrealizować plan, nie udało się nam w tym roku tego sprzedać i
inwestor potencjalny się wstrzymują z kupnem, miejmy nadzieje, że uda się to w przyszłym roku.
Jest kilka innych propozycji działek do sprzedaży- na ul Gdańskiej, jest duża szansa, że się sprzeda,
przy  ul.  Scheiblera-  warta  ponad  3  000  000,00  zł  jest  inwestor,  który  zobowiązał  się  do
inwestowania w budynki pokopalniane 1 200 000,00 zl. Tereny mieszkaniowe na lewo od kopalni
to jest 3 200 000,00 zł na ul. Wiejskiej za 900 000,00 zł. Poza tym rokiem często realizowaliśmy
nasze plany sprzedażowe. W tym roku mieliśmy ze sprzedaży mieszkań.

G.Strączek- w  WPF na stronie 20 są wyznaczone działki do sprzedaży, to jest wartość netto?



 

Skarbnik- do WPF jest aplikacja i w niej podpisuje projekty pan Burmistrz i to jest nieedytowalne.
RIO wymaga udowodnienia, że jesteśmy w stanie uzyskać te kwoty.

J.Wcisło- przystępujemy do zaopiniowania Projekt w sprawie projektu budżetu miasta na 2024 rok.

Głosowanie:

za-6

wstrz-1

przeciw- 0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna. 

J.Wcisło- projekt WPF na lata 2024-2035.

Skarbnik- póki co ciężko jest planować, kilka dotacji, które wpłyną w 2025 roku, cała reszta w
związku z inflacją, że zmienia się rząd to wygląda trochę jak wróżenie z fusów. Przewiduje inflację
10%. Następne lata każą nam planować realnie do końca spłaty długu do 2035. Ministerstwo nie
jest w stanie nam podać ile mamy dochodów danego roku. To są pewne założenia, co z tego będzie
realne to zweryfikuje życie. Rok 2024 musi być zgodny z tym co mamy w projekcie budżetu. 

J.Wcisło- zaopiniowanie Projekt w sprawie projektu WPF miasta Czeladź na lata 2024-2035.

Głosowanie:

za-6

wstrz-1

przeciw- 0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna. 

J.Wcisło-  Zaopiniowanie  Projekt  Nr 178  w  sprawie   podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego
na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w
domu” na lata 2024-2028.

K.Leśniak- w związku z przyjętym rządowym programem „Posiłek w szkole”, chodzi o to aby
umożliwić osobom korzystającym do korzystania z posiłków, pierwsza uchwała dotyczy kwestii
podwyższenia  kryterium  dochodowego,  a  druga  o  odstąpienia  od  żądania  zwrotu  wydatków.
Dotyczy kwestii dożywiania od stycznia 2024.

J.Wcisło-  czy  są pytania?Zaopiniowanie  Projekt  Nr 178 w sprawie   podwyższenia  kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Głosowanie:

za-7

wstrz-0

przeciw- 0



 

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna

J.Wcisło-  Zaopiniowanie Projekt Nr 177 w sprawie  odstąpienia od żądania zwrotu wydatków
w zakresie  dożywiania  w formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów
żywnościowych dla osób objętych rządowym programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2024-2028.

Głosowanie:

za- 7

wstrz-0

przeciw- 0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna

J.Wcisło-  Projekt  Nr  180  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Czeladź
na rok 2024"

J.Lisowska- program powinien być przyjęty do końca listopada, zgodnie z ustawą o wychowaniu w
trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi.  Ten  projekt  został  poddany   konsultacją  do  16
listopada  trwały  konsultacje.  Żadna  z  organizacji  nie  wniosła  uwag  do  projektu.  Co  roku  są
wymienione  zadania  priorytetowe,  czyli  takie  które  organizacje  chcą  realizować  i  są  na  nie
zabezpieczone środki w budżecie. Działania-zadanie 1- Zwiększenie dostępności terapeutycznej i
rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od alkoholu i narkotyków, zadanie2- udzieleni rodzinom, w
których występują problemy alkoholowe, behawioralne lub narkomanii, pomocy psychospołecznej i
prawnej,  a  w  szczególności  ochrony  przed  przemocą,  zadanie3-  prowadzenie  profilaktycznej
działalności  informacyjnej  i  edukacyjnej  w  zakresie  rozwiązywania  problemów  alkoholowych,
zadanie4-  wspomaganie  działalności  instytucji,  stowarzyszeń  i  osób  fizycznych,  służących
rozwiązaniu problemów uzależnień, zadanie5- podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem
przepisów określonych  w art.  13  i  15  ustawy o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu
alkoholizmowi oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego, zadanie 6-
realizacja lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania negatywnym skutkom spożywania
alkoholu.  Ideą programu jest, że miasto ogłasza konkursy, każda organizacja może ubiegać się o te
środki. Małe granty organizacje pozarządowe też mogą się ubiegać. 

G.Strączek-  czytając  sprawozdanie  z  profilaktyki,  uderzyła  mnie  jedna  rzez,  że  53%  dzieci
odpowiada, że kontakt z alkoholem po raz pierwszy miały w domu, czyli w rodzinie, sądziłam, że
to raczej na zewnątrz. Jak przeczytałam drugie materiały tego zadania o wolontariacie – jestem
bardzo wdzięczna, że tak wiele dobrego dla dzieci się robi już w przedszkolach. Im wcześniej tym
lepiej, lepiej przeciwdziałać niż leczyć. 

B.Zawiła- dziękujemy za miłe słowa. Cywilizacja nas doprowadziła do takiego stanu.



 

J.Wcisło- zaopiniowanie Projekt Nr 180 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Czeladź
na rok 2024"

Głosowanie:

za-7

wstrz-0

przeciw- 0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna

J.Wcisło-  Projekt  Nr  181  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Miasta  Czeladź
z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024”.

J.Lisowska-  program przyjmowany jest  corocznie,  ustawa o wychowaniu  w trzeźwości  w tym
projekcie  zawarte  są  wszystkie  przesłania  narzucone  ustawa  i  centrum  przeciwdziałania
uzależnieniom. Diagnoza to jest szczegółowo przedstawione kwestie, które były przeprowadzone
wśród osób dorosłych, uczniów i nauczycieli. Baza jest dość szeroka, w którą stronę powinniśmy
iść i czy dobrze realizujemy ten program. Instytucje są te same odpowiedzialne za ten program, to
UM,  MOPS,  jednostki  miejskie  MBP i  MOSIR,  placówki  wsparcia  dziennego  i  organizacje
pozarządowe. W ramach tego programu są realizowane przez SM i Policję. Zadania priorytetowe są
zgodne z Krajowym Centrum, wymienione podzadania- pomoc społeczna w tym pomoc rodzinom i
osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównanie szans tych rodzin i osób, przeciwdziałanie
uzależnieniom  i  patologiom  społecznym,  nauka,  szkolnictwo  wyższe,  edukacja,  oświata  i
wychowanie,  kultura,  sztuka,  ochrona  dóbr  kultury  i  dziedzictwa  narodowego,  wspieranie  i
upowszechnianie kultury fizycznej, działalność na rzecz organizacji pozarządowych, ratownictwo i
ochrona ludności. To zadania wynikające z ustawy i rekomendacji Krajowego Centrum. Środki na
ten  program to  środki  kapslowe,  przekazywane  w formie  dotacji  czy  wnioskiem.  Raz  w  roku
sporządzane jest sprawozdanie z tego programu. 

J.Wcisło-  czy  są  pytania?  Zaopiniowanie  Projekt  Nr 181  w sprawie  uchwalenia  „Programu
współpracy Miasta Czeladź z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia  24 kwietnia  2003 roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i o
wolontariacie, na rok 2024”.

Głosowanie:

za-7

wstrz-0

przeciw- 0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas posiedzenia:7

Opinia pozytywna



 

J.Wcisło- sprawy różne

B.Strzelecka-  ja  bym  chciała  prosić  o  karty  ogólnopolskie  dla  naszych  seniorów. Jak  byłam
przewodniczącą Rady Seniorów to ją dostałam w Katowicach, ona uprawnia do 10% zniżki we
wszystkich sanatoriach. Można to zrobić w internecie.

J.Lisowska-  można samemu, miasto musi wejść w ten program, ale musi zapłacić 10 000 zł co
roku, w tym roku nie  mieliśmy na to środków przewidzianych,  na przyszły rok też nie  mamy.
Dopiero można samemu jak miasto wejdzie do programu. 

Ł.Wesołowski- ten program jest prywatny?

J.Lisowska- za tą kartę odpowiedzialne jest stowarzyszenie, któremu żeby miasto weszło w ten
program musi zapłacić pieniądze i wtedy dany senior może indywidualnie o tą kartę zabiegać

Ł.Wesołowski- jestem zdziwiony, że jedno stowarzyszenie wzięło kontrole nad całym 

J.Lisowska- to stowarzyszenie co roku przyszyła nam pismo, że taki program jest realizowany na
terenie kraju natomiast w piśmie nie ma słowa o płatności

B.Marcinkowska- czym oprócz nazwy rożni się CUS od MOPSu?

K.Leśniak-  CUS daje taką możliwość jest odrębna ustawa, działalność ośrodka jest związana z
wydawaniem decyzji i świadczeń natomiast CUS działa w rożnych dziedzinach, czyli coś czego nie
mamy w statucie można się zajmować dziadziną mieszkalnictwa,edukacji, kultury wtedy możliwe
żeby te wszystkie elementy były w jednej instytucji w mieście. Po przekształceniu w CUS jest to
nieodwracalne. Pewne działania, które prowadzimy dodatkowo np. CUSiAL, czy na Bidermana,
które nie są do końca działaniami związanymi  z pomocą społeczną, ale robimy to na zasadzie
rozszerzenia swojej działalności to zostanie to usankcjonowane, że będzie to normalna działalność
CUSu. 

J.Ptaś- można będzie brać dotacje?

K.Leśniak- to już nie będą klienci ośrodka pomocy społecznej, to jest dla wszystkich mieszkańców,
te  usługi  mają  trafiać  do  każdej  grupy  i  osoby  z  różnych  form pomocy.  To  daje  ta  ustawa  i
przekształcenie.  Korzystne dla  nas to przekształcenie bo od kilku lat  bo w Polsce powstały 52
CUSy,  w województwie śląskim 2.  My weszliśmy w taki  projekt,  że  w województwie śląskim
dostały się 10 MOPSów, dostaniemy 5 600 000,00 zł na 4 lata możemy zatrudnić nowe osoby aby
rozszerzoną  działalność  realizować,  jednocześnie  musimy  zrealizować  dodatkowe  rzeczy.  30%
kwoty muszą być realizowane przez organizacje pozarządowe. Kooperacja między organizacjami a
instytucją  będzie  bardziej  ścisła.  Idziemy  w  kierunku  klubów.  Wprowadzanie  diagnozy
psychologicznej  w  mieście,  żeby  rodziny  miały  wsparcie  psychologiczne.  Będziemy
wykorzystywać wszystkie 3 budynki. Na 17 Lipca będzie centrum głównym. Będzie tam zrobiony
remont-  winda,  podjazd,  instalacja  elektryczna,  komputerowa.  Punkt  przyjmowania  załatwienia



 

wszystkich spraw w jednym okienku. Jesteśmy teraz na etapie formalnym. Pierwszy kwartał 2024
powinno być rozstrzygnięcie, podpisanie. Działań, kiedy będzie ich naprawdę dużo to w roku 2025.

Z.Panek- seniorzy  pytają,  gdzie  się  mogą  zaszczepić  przeciw  grypie  za  darmo,  czy  są  takie
szczepienia?

B.Strzelecka- w swoich przychodniach tam gdzie senior należy. 

B.Zawiła-  ministerstwo  pokrywa  koszty  szczepionek,  to  jest  od  65  roku  życia.  Miasto  nie
zajmujemy się opieką zdrowotną, to było tylko w okresie koronawirusa. 

Ł.Wesołowski- to w ramach umowy z NFZ.

J.Wcisło- Zamykam posiedzenie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa.
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